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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(17.11.2015–21.12.2015) 
 

Sayın Meclis Üyeleri,  

Oda Meclisimizin 30 Aralık 2015 ve 32 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim Kurulumuzun 

17 Kasım 2015 - 21 Aralık 2015 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren çalışmaları 

bilgilerinize sunulmuştur.   

Saygılarımızla,  

Yönetim Kurulu  

 

I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER: 

17 Kasım 2015 – 21 Aralık 2015 tarihleri arasında Odamıza;  

197 yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                             

758 üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış,    

91 üyenin kaydı silinmiştir. 

21.12.2015 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 24.540 

 

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2015 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız,   

2- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (UR-GE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığınca kabul 

edilmiş olan Mobilya ve Makine sektörlerindeki Projelerimizin etkinlik takvimleri çerçevesindeki 

çalışmalarımız, 

3- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,   

4- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve destek ziyaretlerimiz,  

5- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne açılan davamız devam etmektedir. Ayrıca ATOSEV Tesisinin 

üzerinde bulunduğu arazinin imar planında Sosyo-Kültürel Tesis Alanı olarak değişikliğe gidilmesi için 

Büyükşehir Belediyesi’ne başvurumuz yapılmıştır.) 

6- Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini artırmaya yönelik olarak başlattığımız “İhracat Hamlesi 

Projemiz” kapsamında, üyelerimize yönelik dış ticaret eğitimleri ve danışmanlık hizmetlerimiz, 

(Firmalara Yönelik Dış Ticaret Danışmanlığı aşaması kapsamında çalışmalarımız devam etmektedir.)  

7- Odamız yeni hizmet binasının yapımına yönelik çalışmalarımız, (İkinci ihale 19 Ekim 2015 tarihinde 

yapılmış olup; tekliflerin değerlendirilmesi süreci devam etmektedir.)  

8- Odamızca, Çukurova’nın Hizmet Sektöründeki yerini belirlemek ve gelecek vizyonunu şekillendirmek 

amacıyla düzenlenen “Dünyada ve Türkiye’de Hizmet Sektörünün Yeri ve Çukurova’nın Potansiyeli 

Çalıştayı” sonuç raporu çerçevesinde başlatılan çalışmalarımız, (Hazırlanan taslak eylem planı Yönetim 

Kurulumuza sunulmuş olup; paydaşlarla ve sektör temsilcileriyle yapılacak değerlendirmeler sonucunda 

son şekli verildiğinde yapılacak olan bir lansman toplantısıyla rapor kamuoyunun bilgisine sunulacaktır. ) 

9- Çukurova Kalkınma Ajansı’na sunduğumuz “Adana'da işletmeler dijital dünyaya birlikte adım atıyor.” 

adlı projemiz kabul edilmiş olup; proje takvimi kapsamındaki çalışmalarımız, 

10- Odamız öncülüğünde, “Adana Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi Bölgesi” kurmasına yönelik 

çalışmalarımız, 

11- Odamıza olan gecikmiş aidat borçları zaman aşımı kapsamına gelen üyelere, Bakanlık talimatı gereği 

icra takibi açılmasına yönelik çalışmalarımız, 

devam etmektedir. 
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III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- Adana Tanıtım ve Kalkınma A.Ş.’nin kuruluşuna ilişkin olarak, tüm ortakların Bakanlıktan izinleri 

gelmiş ve şirketin kuruluş işlemi gerçekleşmiştir. 

2- 27-28 Kasım tarihlerinde Çanakkale’de “Meslek Komitelerinin Çalışmalarının, Verimliliğinin ve 

Etkinliğinin Artırılması Çalıştayı”, Yönetim Kurulu ve Meclis Üyeleri ile Meslek Komitesi 

Başkanlarının katılımlarıyla gerçekleştirilmiştir.  

3- 02-06 Aralık 2015 tarihlerinde İlimizde düzenlenen Çukurova Gıda, Gıda-Tek ve Adana Ambalaj 

Fuarı’na Odamız, stantlı katılım sağlamıştır. 

4- 10-11 Aralık 2015 tarihlerinde Çukurova Üniversitesi Sakıp Sabancı Spor ve Sergi Sarayı’nda 

İŞKUR tarafından düzenlenen ve Odamızın da sponsor olduğu “Adana 4.İstihdam ve İnsan Kaynakları 

Etkinliği” gerçekleştirilmiştir.  

5- 10-14 Aralık 2015 tarihlerinde İzmir’de düzenlenen Travel Turkey Fuarı’na ve Uluslararası 

Gastronomi Turizmi Kongresi’ne Odamız ve ilgili sektördeki üyelerimizle stantlı katılım sağlamıştır.  

6- 2016 yılı Oda Taslak Bütçesi ile ilgili çalışmalar tamamlanmış, Meclis Üyelerimizin incelemesine 

olanak sağlamak adına kitapçık olarak çoğaltılarak, meclis toplantısından en az iki hafta öncesinde 

ellerinde olacak şekilde dağıtımı yapılmıştır. 

7- 16 Aralık 2015 tarihinde Oda personelinin proje yapma ve yürütme kapasitesinin artırılmasına 

yönelik hedefimiz kapsamında, çalışanlarımıza yönelik “Proje Döngüsü Yönetimi Eğitimi” 

gerçekleştirilmiştir. 

8- 18-20 Aralık 2015 tarihlerinde Ankara’da düzenlenen “TOBB Oda/Borsa Meclis Üyeleri 

Bilgilendirme Semineri” ne Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, Yönetim Kurulu ve Meclis Üyelerinden oluşan 37 kişilik bir ekiple grup olarak katılım 

sağlanmıştır.  

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI:  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından 

değerlendirilmiş ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 16. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar;  

a- İlimizin en önemli sorunlarından birinin kentsel dönüşüm ile imar sorunu olduğu bilinmektedir. 

Kentsel dönüşümde belediyelerce bir an önce faaliyet başlatılması, diğer yandan imar sorunu ile ilgili 

olarak imara açık olmayan yerlere inşaat ruhsatları alınamaması, bunun yanında sektörün gelişimi 

açısından yeni imar alanlarının bir evvel açılması sektörün gelişimi açısından büyük önem arz etmektedir. 

b- Kenstel dönüşüm yapılacak alanlarda yerel müteahhitlerin tercih edilmesi, 

c- Sofulu çöp alanın kaldırılması ve daha uygun bir yere taşınması, 

d- Yeni yerleşim alanı seçilirken verimsiz tarım alanı olan Sarıçam ve Çukurova sınırlarının kuzeyinin 

değerlendirilerek imara açılması hususlarının Büyükşehir, Sarıçam ve Çukurova İlçe Belediyelerine 

iletilmesi, 

e- İmara kapalı olan Çukurova ve Seyhan ilçe sınırlarındaki konut alanlarının imara açılması hususunda, 

Seyhan ve Çukurova İlçe Bld. nezdinde görüşmeler yapılması, 

f- Çukurova Belediye sınırları içerisinde bulunan ve halen imar konuları Büyükşehir Belediyesinde tasdik 

için bekleyen Kabasakal, Şambayadı, Karahan mahallerinin imara açılması ve yaban hayatı probleminin 

giderilmesi hususunda Yönetim Kurulu nezdinde Büyükşehir ve ilgili Belediyeler nezdinde görüşmeler 

yapılması, hususlarını dile getirmişlerdir. 

Konular; Adana Büyükşehir Belediyesi ile ilgili İlçe Belediyelerine iletilmiştir.  

2- Odamız 21. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Yeni yapılan Yüreğir Numune Hastanesi civarındaki seyyar satıcılar nedeniyle o bölgede faaliyet gösteren 

üyelerimizin işlerini aksatmakta ve haksız kazanç sağlamaktadır. Bunun yanında hastane etrafındaki 

büfelerde tekel ruhsatı olmamasına rağmen kayıt dışı sigara satışı yapmaktadır. Bu kapsamda o bölgede 

faaliyet gösteren seyyar satıcıların kaldırılması ve oradaki büfelerde gerekli denetimlerin yapılması için 

Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 
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Konu; Yüreğir İlçe Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir. 

3- Odamız 23. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Kızılay caddesinde araçların (özellikle toplu taşıma araçları) çok hızlı seyretmeleri ve neredeyse 

birbirleriyle yarış edercesine araçlarını kullanmaları sebebiyle can ve mal kayıplı kazalar olmaktadır.  Söz 

konusu kazaların engellenmesi amacıyla ilgili kurumlar nezdinde girişimde bulunulması hususunu dile 

getirmişlerdir. 

Konu; Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

4- Odamız 23. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Kızılay Caddesi üzerinde faaliyet gösteren grubumuza bağlı üyelerimizden son zamanlarda hırsızlık 

olaylarında artış olduğu yönünde duyumlar almaktayız, bu nedenle söz konusu caddede gerekli tedbirlerin 

artırılması yönünde ilgili kurumlar nezdinde girişimde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Emniyet Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

5- Odamız 32. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Atatürk'ün evinin önünde durakta, kavşaktaki U dönüşü cebinden dönen dolmuşlar nedeniyle sürekli 

kazalar meydana gelmektedir. Kazaların önlenmesi için durağın U dönüşü cebinin ilerisine alınması 

hususunda Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir. 

6- Odamız 37. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar;  

a) Kaldırım ve parklardaki büfelerin etraflarına masa sandalye atarak kafeterya gibi çalışmakta olup bu da 

haksız kazanca ve sektörümüz açısından haksız rekabete yol açmaktadır. 

b) Adnan Menderes Bulvarındaki kaldırım ve göl kenarındaki seyyar satıcılar görüntü kirliği yaratmakta, 

ayrıca insanların kaldırımlarda yürümelerine engel olacak şekilde kaldırımları işgal etmektedir. Bunun 

yanında kayıt dışı çalışma nedeniyle oluşan haksız rekabette sektörümüzü olumsuz etkilemektedir. 

Bu kapsamda gerekli denetimlerin yapılması için Odamızca girişimlerde bulunulması, hususlarını dile 

getirmişlerdir. 

Konular; Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir. 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARIMIZA GELEN CEVABİ YAZILAR: 

1- Odamız 19. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan karar;  

Yeni Metal Sanayi Sitesinde sürekli altyapı ve üstyapı çalışmaları ile imar çalışmaları yapılmakta ancak 

bu çalışmaların ne zaman biteceği bilinmemektedir. Bu çalışmaların bitmemesi nedeniyle müşterilerimiz 

gelememekte, mevut işyeri sahipleri de kayba uğramaktadır. Söz konusu çalışmaların bir an önce 

bitirilmesi için girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. Denilmekte olup, Adana 

Büyükşehir Bld. Altyapı Koordinasyon Daire Başkanlığı’ndan gelen cevabi yazıda; Yeni Metal Sanayi 

Sitesinde ruhsatlandırılan altyapı çalışmaları tamamlanmış olup, üst yapı çalışmaları Fen İşleri Daire 

Başkanlığı Yol Şube Md. tarafından devam etmektedir. Denilmektedir.  

Fen İşleri Daire Başkanlığı Yol Şube Müd.’den konuyla ilgili gelen cevabi yazıda ise; “Söz konusu geçen 

bölgede, orta refüj ve kavşak çalışması Yapım, Onarım ve Proje Şube Müdürlüğü tarafından 

tamamlanmış olup asfaltlama çalışması ise ilgili birimlerimiz tarafından devam etmektedir.” 

Denilmektedir.  

2- Odamız 35. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan karar TOBB’ye iletilmiş olup; 

TOBB’den, gelen cevabi yazıda; “Birliğimize göndermiş olduğunuz Karayolu Taşıma Yönetmeliğinin 36. 

Maddesi "ç" bendine ilişkin ilgi yazınız, Ulaştırma, Denizcilik ve Haberleşme Bakanlığı’na intikal 

ettirilmiştir.” Denilmektedir. 

3- Odamız görüşü olarak TOBB’ye iletmiş olduğumuz yazıya gelen cevabi yazıda;  “6306 sayılı Afet 

Riski Altındaki Alanların Dönüştürülmesi Hakkında Kanun kapsamında çıkarılan uygulama 

yönetmeliğinden “Dönüşüm alanlarındaki işyerlerinin zorunlu adres değişiklikleri ile ilgili olarak, kamu 

kurum ve kuruluşlarına yapacakları tescil, ruhsat, rapor, izin belgesi vb. yenileme başvurularının harç ve 



  4 

benzeri ücretlerden muaf tutulması” yönünde düzenleme yapılmasına ilişkin “ilgi” yazınız Gümrük ve 

Ticaret Bakanlığı ile Çevre ve Şehircililik Bakanlıklarına iletilmiştir.” Denilmektedir. 

 

VI - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER: 

1- 17 Kasım 2015 tarihinde İstanbul’da düzenlenen İKV Yönetim ve Yürütme Kurulu Toplantısı ile İKV 

Yönetim Kurulu Üyelerinin İstanbul Sanayi Odası’na yaptığı ziyarete, Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, 

2- 18 Kasım 2015 tarihinde Adana Fuar alanında düzenlenen Adana Tarım Fuarı açılış törenine, Meclis 

Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ile Yönetim Kurulu ve Meclis 

Üyeleri, 

3- 21-28 Kasım 2015 tarihlerinde İstanbul’da düzenlenen İş Dünyasının Yargı Sisteminden Beklentileri, 

Karşılaşılan Sorunlar Ve Çözüm Önerileri Sempozyuma İdari İşler ve İ.K. Müd. Barış Gökhan TOPAL, 

4- 24 Kasım 2015 tarihinde ÇKA’da yapılan “Travel Turkey ve EMMIT” fuarlarının değerlendirildiği 

toplantıya Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ ve Meslek Komiteleri ve Ekon. Araş. Şefi Cenk KADEŞ, 

5- 25 Kasım 2015 tarihinde Adana HiltonSA Oteli’nde düzenlenen Mega Satınalanlar Zirvesi’ne 

Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ile Yönetim Kurulu ve Meclis Üyeleri, 

6- 21 Aralık 2015 tarihinde Mersin’de düzenlenen Ticari Bilgi ve İstihbarat Merkezi Projesine ilişkin 

açılış toplantısına Ticari Bilgi ve İstihbarat Personeli Esra ANTEPÜZÜMÜ ile EEN Proje Personeli 

Kemal TAN,  

7- 2 Aralık 2015 tarihinde, ÇUFAŞ Yönetim Kurulu Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE ve Meclis Üyesi Yasin IŞIK, 

8- 2 Aralık 2015 tarihinde İlimizde düzenlenen Çukurova Gıda, Gıda-Tek ve Adana Ambalaj Fuarları 

açılış törenine, Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ile Yönetim 

Kurulu ve Meclis Üyeleri, 

9- 4 Aralık 2015 tarihinde, Adana Hilton Otelinde gerçekleştirilen 1. Çukurova Gayrimenkul ve Proje 

Yatırım Fuarı Açılış törenine Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ,  

10- 4 Aralık 2015 tarihinde, Adana Büyükşehir Belediyesinin 9. Çukurova Gıda Fuarı Kapsamında 

“Gıda Sektörü Çukurova Buluşması”na Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

11- 8 Aralık 2015 tarihinde Ankara'da düzenlenen TOBB-CERN Sanayi İrtibat Ofisi İletişim Bilgileri, 

Oda İrtibat Kişisi, Tanıtım ve Eğitim Toplantısına Dış Ekon. İlş. ve Org. Müd. Alpar BAYKOZİ, 

12- 10-13 2015 Aralık tarihleri arasında İzmir’de gerçekleştirilen ve Odamızın stantlı katılım sağladığı 

“Travel Turkey Fuarı” nın 10 Aralık tarihindeki açılış törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, Yönetim Kurulu Üyesi Ziya Alim KOÇER, Meclis Üyesi Ömer Behiç KOLANKAYA ve 

Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ,  

13- 15 Aralık 2015 tarihinde, İstanbul’da düzenlenen İKV Yönetim Kurulu Toplantısına Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE 

 

VII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR ve TÖRENLER: 

1- 18 Kasım 2015 tarihinde, Hizmet Binası Yapım İşi İhale Komisyonu toplantısı düzenlenmiştir. 

2- 24 Kasım 2015 tarihinde, “İş Sağlığı ve Güvenliği Bilgilendirme Toplantısı” düzenlenmiştir. 

3- 24 Kasım 2015 tarihinde TOBB Adana İl GGK İcra Komitesi Olağan Toplantısı düzenlenmiştir. 

4- 1 Aralık 2015 tarihinde, “Zafer Yolu Deneyimi: Kazanan Çalışandan, Kazanan Kuruma Dönüşüm 

Programı” sunumu gerçekleştirilmiştir. 

5- 3 Aralık 2015 tarihinde, 2016 Yılı Odamız Bütçesinin değerlendirildiği Hesapları İnceleme 

Komisyonu toplantısı gerçekleşmiştir. 

6- 8 Aralık 2015 tarihinde, Adana İl Ticaret Müdürlüğü işbirliğiyle “6563 Sayılı Kanunla İlgili 

Bilgilendirme Toplantısı” düzenlenmiştir. 
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VIII- ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 19 Kasım 2015 tarihinde, Tunus Büyükelçiliği Ticaret Müşaviri Aydın AYDOĞAN ve Tunus Yatırım 

Ajansı Temsilcileri,  

2- 20 Kasım 2015 tarihinde, Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Nihat SÖZÜTEK,  

3- 2 Aralık 2015 tarihinde Aydın Ticaret Odası heyeti ile Antakya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu Başkanı Hikmet ÇİNÇİN, 

4- 3 Aralık 2015 tarihinde, Tatvan Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Bilal DAĞDAĞAN 

ve Yönetim Kurulu Üyeleri,  

5- 4 Aralık 2015 tarihinde, Endonezya Cumhuriyeti'nin Ankara Büyükelçisi Wardana ve Ticaretten 

Sorumlu Müsteşar Fahmi Arisinnaya, 

6- 9 Aralık 2015 tarihinde, KOSGEB Adana Hizmet Merkezi Müdürü Hüseyin ŞEN,  

7- 17 Aralık 2015 tarihinde, Vergi Dairesi Başkan V. Ahmet TUNALI ve beraberindeki Grup Müdürleri, 

Odamızı ziyaret etmiştir. 

 

IX - ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 19 Kasım 2015 tarihinde, Seyhan Kaymakamı Şenol BOZACIOĞLU’nu Yönetim Kurulu Başkanı 

Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ makamında ziyaret etmiştir. 

2- 27 Kasım 2015 tarihinde Çanakkale ilinde düzenlediğimiz Çalıştay kapsamında; Çanakkale Ticaret ve 

Sanayi Odası ile Çanakkale Ticaret Borsası’na Meclis Başkanı Tarkan Kulak, Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE ve beraberlerindeki heyet ile birlikte nezaket ziyaretinde bulunulmuştur. 

3- 19 Aralık 2015 tarihinde, Çevre ve Şehircilik Bakanı Sn. Fatma Güldemet SARI’yı Odamız Meclis 

Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Meclis ve Yönetim Kurulu 

Üyeleri makamında ziyaret etmiştir. 

4- 21 Aralık 2015 tarihinde Yüreğir Kaymakamı Fatih GENEL’i Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE ve Yönetim Kurulu Üyeleri makamında ziyaret etmiştir. 

 

 

 

 


